

التاريخ : 07 سبتمبر 2026

Date :07 September 2026

Mr.Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Markets

السيد/ حامد أحمد علي المحترم ،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greetings ,

تحية طيبة وبعد ،

Further to our disclosure dated 06/09/2026 regarding the reclassification of our investment in First Takaful Insurance Company from a subsidiary to an associate company.

إحافاً لإفصاحنا المؤرخ في 2026/09/06 والخاص بإعادة تصنيف استثمارنا في الشركة الأولى للتأمين التكافلي من شركة تابعة إلى شركة زميلة .

Please be advised that the company has sold 30,330,000 shares at an average selling price of 281.8 fils per share, for a total amount of 8,548,378 Kuwaiti dinars.

يرجى العلم بأن الشركة قد قامت ببيع عدد 30,330,000 سهم بمتوسط سعر البيع 281.8 فلس للسهم الواحد ، بإجمالي مبلغ وقدره 8,548,378 دينار كويتي .

The financial impact will be disclosed upon completion of its calculation in accordance with the applicable accounting standards and upon receipt of the financial statements of First Takaful Insurance Company for the period ended 31 August 2026.

وسيتم الإفصاح عن الأثر المالي فور الانتهاء من احتسابها وفقاً للمعايير المحاسبية وعند استلام البيانات المالية الخاصة بالشركة الأولى للتأمين التكافلي عن الفترة المنتهية في 31 أغسطس 2026 .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman